

Title (en)

Furniture unit, in particular household furniture unit

Title (de)

Möbel, insbesondere Haushaltsmöbel

Title (fr)

Meuble, notamment meuble domestique

Publication

**EP 0718572 A1 19960626 (DE)**

Application

**EP 95117357 A 19951103**

Priority

DE 9420301 U 19941219

Abstract (en)

The fridge/freezer has a thermally-insulating housing (11) enclosing storage compartment (13) receiving at least two storage containers (20,26), fitted one above the other and supported by rollers (21,27,28) at either side. The uppermost storage container (26) has a pair of rollers (27) supporting it from the lowermost storage container (20), with a bearing (33) provided by the housing sidewall, extending in the removal direction, supporting the uppermost container when the lowermost container is removed from the storage compartment.

Abstract (de)

Bei einem Möbel, insbesondere einem Haushaltsmöbel mit einem Gehäuse und einem darin angeordneten Nutzraum (13), innerhalb welchem wenigstens zwei übereinander angeordnete, an Laufrollenauszügen geführte Ablagefächer (20,26) vorgesehen sind, wobei der das im Nutzraum höherliegend angeordnete Ablagefach (26) führende Laufrollenauszug sich mit wenigstens einem Laufrollenpaar (27) am tieferliegenden Behälter (20) abstützt, ist das höherliegende Ablagefach (26) im Bereich seines am tieferliegenden Ablagefach (20) abstützenden Laufrollenpaars (27) bei aus dem Nutzraum entfernten tieferliegenden Ablagefach (20) durch wenigstens ein ortsfest an den in Einschubrichtung der Ablagefächer verlaufenden Seitenwänden des Gehäuses angeordnetes Auflager (33) abgestützt. <IMAGE>

IPC 1-7

**F25D 25/02; A47B 88/02**

IPC 8 full level

**A47B 88/04** (2006.01); **A47B 88/12** (2006.01); **F25D 25/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47B 88/40** (2016.12 - EP); **A47B 88/443** (2016.12 - US); **A47B 88/483** (2016.12 - US); **F25D 25/025** (2013.01 - EP);  
**A47B 2210/17** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [XP] DE 9420301 U1 19950406 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [X] US 1761303 A 19300603 - HUNTER DAVID E
- [X] US 2711944 A 19550628 - MEEK GEORGE W, et al

Cited by

CN111059853A; GB2417671A; GB2417671B; US7950754B2; US7712852B2; WO2009094254A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 9420301 U1 19950406**; CN 1130047 A 19960904; EP 0718572 A1 19960626; TR 199501584 A2 19960721

DOCDB simple family (application)

**DE 9420301 U 19941219**; CN 95113155 A 19951219; EP 95117357 A 19951103; TR 9501584 A 19951215